
Haveforeningen Venezuela 

Referat fra bestyrelsesmøde den 1. juli 2024 

Tilstede: John, Helle, Michael, Lisbeth, Christian, Palle, Lene                                                                
 

1. Opfølgning efter havevandring 

En have har haft besøg af havekonsulent pga. af misligholdelse. Vi handler derefter.  

I forbindelse med havevandring og evt. gulekort er det vigtigt vi har de rette oplysninger. At 

medlemmerne husker ændringer af postadresse, mail og telefon nummer. Det er svært for 

bestyrelsen at få kontakt med medlemmer pga. forkerte adr m.m.  

 
2. Kystdirektorater 

Formanden er indkaldt til møde med Randers kommune og Kystdirektoratet den 28. august. Helle 

og Palle deltager. 

 
3. Opdatering af ”Ævlelunden” og legepladsen 

Græsset gror og æbletræer plantes i oktober. Ang. legeplads kontaktes Kystdirektoratet for at vide 

om der skal tilladelser til at reparere redskaberne eller vi bare må gøre det.  

4. Veje 

Vi kontakter Frede Lybech igen 

5. Hvordan forholder vi os til regler 

Vi er forskellige mennesker, og der vurderes individuelt ud fra div. regler  

6. Området ved kiosken  

Vi er i gang med at gøre bagområdet bedre 

7. Havepræmier 

Ved havevandring valgte bestyrelsen 10 have ud til havepræmie. En havekonsulent kommer og 

vurdere hvem der skal have præmie.  

8. Evt. 

Næste møde den 5. August  

Ref. Lisbeth Nielsen 


